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Protokoll 
 
Tittel Dato 

Møte i Breddeidrettskomiteen 04.02.23 
Sted Tidsrom Møte nr. 

Radisson Blu, Gardermoen, møterom 108 0900-1600 1/23 
Deltakere møtt Deltakere ikke møtt 

Thomas Strøm, Liv Kavli, Ann Jeanette Brevik,  
Kenneth Eikenes, Rune Kristian Hansen 

 
 

 

Deltakere som meldte frafall 
Anneline Holm Tangen, Arild Inge Wollan 
 

Merknad Referent Ant. sider 

 Liv / Thomas 2 

 

Sak Referat Ferdig Tidsfrist Ansvarlig 
2023.01.01 

Breddemidler 2023 

Søknadene fra klubber og kretser ble 
gjennomgått og fordelt totalt; slik at klubbene 
og kretsene selv kan fordele midlene.  

Thomas sender vedtatte fordelinger til Dag Olav. 

 
 
X 

 
 
 
 
 

 
 
Thomas 

2023.01.02 NM 2023 
Status over NM 2023 ble gjennomgått. De siste 
årene har vi slitt med å få klubber til å påta seg å 
arrangere NM, men det kommer også søknader 
fra klubber som ønsker å arrangere NM - i god 
tid før søknadsfrist går ut. BIK er åpne for å 
fortløpende godkjenne søknader som kommer 
selv om ikke søknadsfristen er gått ut. Søkeren 
får dermed tidlig tilbakemelding og vet hva de har 
å forholde seg til. Dette gir også forutsigbarhet 
både for arrangører og deltakere.  
 
Det er imidlertid viktig at oversikten over 
kommende mesterskap, som ligger på 
www.skyting.no, kontinuerlig oppdateres, både 
når søknader kommer inn og når søkeren 
godkjennes. Også viktig at søkere kontaktes 
direkte; også de som har meldt sin interesse, 
men ikke søkt direkte. Viktig med dialog.   
 

 Uke 6 Rune 

http://www.skyting.no/
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Klubber som har søkt om å avholde NM ble 
godkjent.  
Rune Kristian informerer de aktuelle klubbene. 
 

2023.01.03 Forslag endring finale lerdue 

Det er veldig få damer som skyter 
mesterskapskonkurranse innenfor lerdue, faktisk 
færre enn det som er kravet for at en finale skal 
kunne avholdes. Slik regelverket er nå vil ikke 
damer kunne kjempe om kongepokalen.  

Kenneth sender forslag til Teknisk komite om 
hvordan finaler i lerdue skal kunne 
gjennomføres.  

   
Kenneth 

2023.01.04 Innsyn i BIK-sidene 

Det må tas en gjennomgang av hvem som har- 
og hvem som skal ha innsyn i informasjon på 
BIK-sidene, og også hvem som skal ha 
administasjonsrettigheter til å både godkjenne – 
og fjerne innsyn. Dette er allerede tatt tak i, men 
må purre på.  

   
 
Thomas 

2023.01.05 Årsrapport 2021 og 2022 

Årsrapport for 2021 og 2022 begynner å ta form. 
Liv skriver litt om det samlede NM på 
Løvenskiold i årsrapporten for 2022.  

   
 
Liv 

 

 

 


